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chýbať nebude, odkázal jej generál Viktorín
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SLOVENSKO: Zo soboty (6. apríla) na nedeľu sa po sčítaní všetkých hlasov voličov v druhom
kole prezidentských volieb zrodilo prekvapenie – kľúče od Prezidentského paláca dalo
milión päťstotisíc voličov do rúk Petrovi Pellegrinimu. Pod príspevkami Ivana Korčoka sa
objavili komentáre, typu „tu sa už nedá žiť“ a v podobnom duchu napísala svoj status aj
zatiaľ ešte europoslankyňa Lucia Ďuriš Nicholsonová. V reakcii na ňu generál vo výslužbe
Jozef Viktorín skonštatoval, že sa pekne vyfarbila.

Lucia Ďuriš Nicholsonová sa na sociálnej sieti vyplakala, ako bude Slovensko na dlhé roky stratené
a že patrí na východ. Pochválila unikátnu prezidentku Čaputovú, no v diskusii jej mnohí popriali
šťastnú cestu. Rovnako, ako generál Jozef Viktorín (Republika). Ten Ďuriš Nicholsonovej odkázal, že
ona so svojimi ambíciami pre Slovensko veľa dobrého neurobila, zato dokázala urážať tých, ktorí si
dovolili mať iný názor. Vyjadril tiež nádej, že vďaka takýmto prejavom europoslancov, ktorým končí
mandát, sa do Európskeho parlamentu dostanú ľudia, ktorí chcú pre Slovensko skutočne to najlepšie.

Plač nad unikátnou prezidentkou

„Zapíname kufre. Slovensko je na veľmi dlho stratené. Patríme jednoznačne na východ, nie na západ
a všetky výchylky, vrátane pravicových vlád a našej unikátnej pani prezidentky, ktorú nám závidí
svet, ale Slovač ju hejtuje do krvi, boli len chyby v programe. Vivat, Slovakia. R.I.P.,“ napísala
europoslankyňa Lucia Ďuriš Nicholsonová na Facebooku. Ľudia v diskusii ju za jej názory vôbec
nešetrili. Musela si prečítať odkazy, typu – kto nechce rešpektovať iný názor, nech si ide.

Svojej povesti neostala nič dlžná

Generál Jozef Viktorín na sociálnej sieti konštatuje, že pani europoslankyňa sa vyfarbila. Jej názory
boli už dlhodobo jasné, v ich duchu oznámila svetu, že kvôli výsledkom prezidentských volieb
odchádza zo Slovenska.

„Tak pani Nicholsonová, Vy ste tu na tom našom Slovensku nikdy veľa vody nenamútili.  A keď aj, tak
Vašou pracovnou metódou vždy boli útoky na každého, kto mal iný názor a hlavne na tých, ktorí
nechceli prijímať vaše progresívno-liberálne myšlienky. Dokázali ste aj so svojimi slušnými kolegami
občanov len zosmiešňovať a urážať. A to len preto, že si dovolili vyjadriť svoj postoj a názor. Proste
dovolili si nesúhlasiť,“prihovára sa Viktorín europoslankyni.

Facebook | Podobných “výkrikov do tmy”, aký vydala Lucia Ďuriš Nicholsonová, bol v nedeľu plný
Facebook

 

Ego vyššie, ako schopnosti

„Pritom ste zabudli, že Vaše ambície prerástli Vaše schopnosti, ktoré ste mimochodom nikdy nemali.
Viac ste sa viezli na vlne SaS, akoby ste boli prínosom. Vašou najväčšou chybou a ukazuje sa, že
množstva Vašich súputníkov je, že neviete prijať  prehru. Podotýkam prehru v slobodných a
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demokratických voľbách. Viesť dialóg je Vám cudzie a prijať iný názor ani nepoznáte.  Založili ste si
vlastnú akože politickú stranu „Jablko” a ani s tou ste nedokázali vydržať´,“ nešetrí
ďalej europoslankyňu republikán s tým, že ani pri dlhých úvahách nad jej prácou sa mu s ňou
nespájajú pozitívne výsledky.

Praje šťastnú cestu

„Takže balíte kufre hovoríte? A to len preto, že občania Slovenska si vybrali? Ak ste priali rolu
političky, tak by ste mali prijať aj každé rozhodnutie voličov. Alebo to funguje len vtedy, keď Vám
hrajú volebné výsledky do noty? Vlastne sa dá teraz povedať, že každé jedno euro, ktoré sa vynaložili
z peňazí daňových poplatníkov na Vaše platy, boli vyhodené peniaze. Ak sa teda balíte a odchádzate,
ako džentlmen Vám želám šťastnú cestu. Asi sa v progresívnom svete nestratíte, veď meno
Nicholson, Vám bude otvárať dvere. Možno ste čakali vlnu sĺz a prehovárania na FB, aby ste zostali,
aby ste si to rozmysleli a podobne. Vedzte, že Slovenkám a Slovákom chýbať určite nebude,“ myslí
si Viktorín.

Vyfarbila sa, Viktorín je spokojný

„Treba povedať otvorene, že na druhej strane som skutočne rád, že ste túto obrovskú novinu
oznámili pred voľbami do Európskeho parlamentu.  Občania aspoň vidia, že takí poslanci, ako Vy ich
reprezentovať nemôžu. Prezidentské voľby ukázali, že národne a vlastenecké sily existujú, vedia sa
zomknúť vtedy keď si to situácia vyžaduje a tiež, že Slovensko ešte nespadlo do područia
progresívnych síl, ako by sa to z mediálneho pohľadu mohlo zdať,“ uzatvára Viktorín s tým, že práve
v eurovoľbách Slováci môžu ukázať, že sme silný národ.
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